
Regionų ministeriją pasiūlyta steigti Panevėžio regione

Šiandien Panevėžio rajono savivaldybės naujai įrengtoje posėdžių salėje įvyko Panevėžio
regiono plėtros tarybos kolegijos posėdis. Nedalyvaujant kolegijos pirmininkui Rokiškio
rajono savivaldybės merui Ramūnui Godeliauskui, posėdį vedė jo pavaduotojas Panevėžio
rajono meras Antanas Pocius.

Be Panevėžio regiono plėtros tarybos kolegijos narių, administracijos posėdyje dalyvavo
Lietuvos Respublikos Prezidento patarėjas Tomas Stončius, vidaus reikalų viceministras
Vaidotas Jakštas, ministerijos Regioninės politikos grupės vadovė Rasa Tamulevičiūtė.

LR Prezidento patarėjas T. Stončius ir vidaus reikalų viceministras V. Jakštas išskyrė šalies
regionų politikos prioritetus ir iššūkius. Svečiai pristatė būsimos Regionų ministerijos,
pradėsiančios dirbti 2026 m. vasarą, steigimo įgyvendinimą. Posėdžio dalyviai, Panevėžio
regiono savivaldybių merai Regionų ministeriją pasiūlė steigti čia, Panevėžio regione, tokiu
būdu parodant dėmesio regionams svarbą. Tuo labiau, kad šalies premjeras Gintautas
Paluckas neatmetė galimybės Regionų ministeriją įsteigti ne sostinėje.

Panevėžio regiono plėtros tarybos kolegijos administracijos direktorės Kristinos Udrienės
pateikta 2022–2030 m. Panevėžio regiono plėtros plano įgyvendinimo 2024 m. ataskaita
patvirtinta vienbalsiai. Direktorės vertinimu, daugelyje sričių Panevėžio regionas iš 10-ies
yra „per viduriuką“.

„Nuo šiol Panevėžio regiono savivaldybių bendras tikslas – pavyti ir aplenkti“, – optimistiškai
į ateinančiųjų metų planų įgyvendinimą žvelgė posėdžiui pirmininkavęs A. Pocius.

Visuotinis Panevėžio regiono plėtros tarybos susirinkimas vyks vasario 21 dieną.


